
Kratko,pa jasno
Tradidonalnemu srečanju mladine, brigadirjev in vojakov, po-

svečeno dnevu JLA, je prisostvovalo prek tristo miadih, kar je bilo
precej nepričakovano. Zal zaratfi neustreznosti dvorane prireditev
ni stekla po predvidenem konceptu, vendar nas veseli, da je bilo
prisotnih tudi precej vojakov. Le-li so bili doslej zgolj slučajni gost-
je. Izkazalo se je, da jih na prej.šnje prireditve kljub predvidenem
konceptu sploh ni nihče vabil.

Te dni potekajo pogovori z dijaki 6. beograjske in 6. zagrebške
gimnazije, ki naj bi skupaj z dijaki 6. moščanske gimnazije preživeli
nekaj dni na delovišču Poti spominov in tovarištva.

Občinska konferenca je prevzela pokroviteljstvo nad srečanjem
počitničarjev Jugoslavijc, ki bo v mesecu mladosti na Urhu.

•
Sredi januarja bo seja konference, na kateri se bomo pogovorili o

finančnem položaju, o uresničevanju programov komisij, predsed-
stva in konference, o kadrovskih spremembah in o pobudah tova-
riša Tita glede kolektivnega vodenja.

•
Predsedstvo je sklenilo, da za zares izredno sodelovanje podeli

priznanje vojašnici Bratstva in enotnosti. Priznanje je ob 22. de-
cembru podelil predstavniku vojašnice predsednik Jože Petek.

•
Na tovariškem srečanju ob dvajsetletnici izhajanja Naše skupno-

sti smo prejeli priznanje sveta za informiranje, politično propa-
gando in izdajanje Nsk. To priznanje nas je še bolj spodbudilo k
uresničitvi zelja po akciji DIM v vsako družino. I. G.


